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W imieniu mieszka6c6w ,sympatyk6w sport6w walki zwracam sie z uprzejmQ projbq o
utworzenie we Wtoctawku ,,Centrum Sport6w Walki". Centrum byloby miejscem, gdzie znajdowaloby
siq kilka wyposazonych sal do sport6w walki oraz sala przygotowania motorycznego. Tworzq€ takie
miejsce dalibySmy szanse rozwoju dzieciom i mlodzie2y, kt6re w przyszlo6ci bqdE reprezentowaty i
promowaty miasto Wloclawek na arenie krajowej i miqdzynarodowej. Warto te2 wspomniei,2e w
ostatnim czasie wfociawscy sportowcy reprezentuj4cy kluby sztuk walki odnie6li znaczne sukcesy na
arenie miqdzynarodowej : Jakub straszewski - wicemistrz iwiata, Adam spychalski - Mistrz Europy,
oskar Grodzicki -wicemistrz swiata, wiktor paczkowski -brazowy medal Mistrzostw Europy,
Angelika Szymaiska co 6wiadczy o zapotrzebo\,vaniu na tego typu obiekt.

W przeszlo6ci Hala Sport6w Walki znajdowala siq w miejscu gdzie obecnie znajduje siq Hala

Mistrz6w. w innych miastach takie miejsca funkcjonuiq, korzystaia z nich kluby, przedszkola, szkoly, a

w weekendy cale rodziny chodzq wsp6lnie, by potrenowai.

Prosze o pozytywne rozpatrzenie mojej p106by.

Z powa2aniem.
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